
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 24.04.2009, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art.46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent  motivat 1: dl.Antal Szilard. 

 Dl.Primar îl prezintă pe dl. consilier judeţean Rareş Rusu, care subliniază sprijinul pentru 

activitatea consiliului local. 

 Dl. Torok Ferencz informează de asemenea că dl. deputat Mate Andraş a înfiinţat un birou în 

oraşul Huedin. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedintei extraordinare din data de 03.04.2009, şi se aprobă 

în unanimitate mai puţin dl. Szraga Zoltan care se abţine întrucât a lipsit de la şedinţă. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei extraordinare din data de 10.04 2009 şi se aprobă 

în unanimitate, mai puţin dl. Szraga Zoltan care a lipsit de la şedinţă. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate  procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 

27.03.2009 . 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 

de 08.04.2009.  

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre înaintat de dl consilier local Abrudan Sorin,  

prin care se propun instituirea unor  contravenţii şi sancţiuni la regimul curăţenie,  pentru păstrarea 

curăteniei pe spaţiile verzi. 

 Dl Farkaş Marius menţionează că a iniţiat în mandatul trecut un proiect de hotărâre 

asemănător,  care a fost finalizat printr-o hotărâre propunând ca, cele două acte normative să fie 

actualizate. 

 Dl Abrudan Sorin  menţionează că oricum conform procedurii,  acest proiect de hotărâre va 

urma calea dezbaterii publice şi abia după aceia va fi supus aprobării în şedinţa Consiliului Local 

Huedin. 

 Se supune  la vot aprobarea ordinei de zi  şi se aprobă în unanimitate. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea defalcări sumelor cuprinse în bugetul local 

pe anul 2009 la capitolul sănătate sport, cultură. 

 D.na Pandrea Rodica răspunde d.nei  Cozea Silvia, în sensul că Administraţia Pietei, Cimitirul, 

Sala de Sport şi Sala de Nunti, sunt activităţi Autofinanţate, dl. Torok Ferencz menţionând că, Casa de 

Cultură  nu se Autofinanţează. 

 Dl. Vasas Stefan solicită aprobarea unui amendament potrivit căreia sumele pentru bisericile 

reformate să fie defalcate astfel: 

  7.500 lei  pentru biserica din Huedin 

  2.500 lei pentru  biserica din Bicalatu 

  2.000 lei pentru  biserica Romano Catolica    

 Se supune la vot proiectul de hotărâre împreună cu amendamentul anterior şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea  decernării premiilor speciale la concursul  

interjudeţean ,, Mâini de Aur,, şi a sumei de 500 lei pentru aceste premii, lămuriri acordând dl. Torok 

ferencz şi dl Sobec Gheorghe. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea bugetului pe anul 2009 a SC Crişul SA. 

 D.na Cozea Silvia arată că SC Crişul SA ar fi trebuit să depună şi execuţia bugetară iar dl. 

Varga Andrei menţionează că a studiat bugetul depus care este bine proporţionat fiind pe profit cu 284 



lei, este diminuat prin amenzi pentru neplata la timp a obligatiilor bugetare din care cauză se 

înregistrează majorări de întârziere. 

 Dl Torok Ferencz solicită un plan de redresare al societăţii. 

 D.na viceprimar arată că a analizat situaţia societăţii solicitând neînregistrarea cheltuielilor în 

avans,  să fie prezentat Bilanţul pe anul 2008 spre aprobare,  cât şi un  plan de încasare a creanţelor 

solicitând totodată semnarea Contractului de management de către directori. 

 Dl. Primar arată că s-a aprobat suma de 2 miliarde pentru  majorare capital la SC Crişul SA, 

putându-se astfel debloca conturile la finanţe, solicitând totodată societăţii să ia toate măsurile necesare 

în vederea redresării acesteia,  inclusiv încasarea restanţelor. 

 D.na contabilă de la SC Crişul SA prezintă situaţia cu sumele datorate de către abonaţi,  iar dl. 

consilier judetean Rareş Rusu arată că, Consiliul Local nu poate tot timpul să acorde sume către 

această societate, aceasta din urmă trebuind să adopte un plan de redresare şi recuperare a restantelor. 

Dl. Varga Andrei consideră că trebuia făcut un bilanţ de defalcare a bugetului în momentul separării de 

Compania de Apă, d.na Viceprimar solicită societăţii să procedeze cu maximă urgenţă la obţinerea 

Autorizaţiilor de funcţionare,  inclusiv a celor de salubritate, dl. Toadere Ioan solicită ca salariile în 

cadrul societăţii să fie achitate doar în funcţie de realizări iar dl. Pădurean Răzvan  solicită să nu se mai 

facă angajări. 

 Dl. Torok Ferencz  solicită ca directorul societăţii să întocmească în două săptămâni un plan de 

redresare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul d.lui Torok Ferencz şi se aprobă cu 13 

voturi pentru şi o abţinere dl. Farkaş Marius care propune să se voteze în şedinţa viitoare întrucât 

dl.Paşcalău Ionel nu trebuia să voteze. 

 Dl Pascalău Ionel arată că soţia lucrează la SC Crişul SA. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului pe anul 2009 la SC 

Transim SA, dl. Torok Ferencz  acordând lămuriri,  mentionând că nu este de acord cu acordarea 

tichetelor de masă. 

 D.na Viceprimar consideră că societatea ar trebui să-şi diversifice obiectul de activitate, iar 

d.na Cozea Silvia consideră că dacă la sfârşitul anului societatea va avea profit,  pot fi acordate 

tichetele de masă. 

 Dl. director Lungu Ioan arată că în bugetul prezentat nu sunt evidenţiate cheltuielile cu 

amenajarea parcării în incinta societăţii. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 2 abţineri dl. Torok şi 

d.na Viceprimar. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

sumei de 6.839 lei,  reprezentând T.V.A aferente unor facturi în cadrul Programului PHARE CES – 

2004. 

 D.na Pandrea Rodica la solicitarea d.lui Farkaş Marius oferă detalii cu privire la cele 3 facturi 

pentru T.V.A, suma fiind achitată din fondul de rulment, iar d.na Viceprimar acordă lămuriri 

suplimentare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere dl. Farkaş 

Marius. 

 Dl Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotarare avizat de comisia de urbanism,  privind 

aprobarea unor amplasamente pentru amenajare terase dl. Torok Ferencz solicitând respectarea 

suprafeţei aprobată, propunând un amendament potrivit căreia  nerespectarea suprafeţei duce la 

rezilierea contractului. 

 Dl Toadere Ioan arată că, dl. Costea Dumitru a făcut investiţii în amenajarea terasei, 

propunând să fie scutit de unele  cheltuieli cu ocazia amenajării spaţiului. 

 Dl.Drăgan Sandu solicită să fie plătite  sumele restante, dl. Handraluca Mircea mentionînd că 

şi anul trecut s-au plătit diferenţele până la momentul încheierii contractelor, iar Dl Abrudan Sorin 

solicită amânarea mutării proiectului de hotărâre până la verificarea suprafeţelor reale ale teraselor. 

 Se supune la vot proiectul de hotarare cu cele două amendamente ce vizează controlul exact al 

suprafetelor şi posibilitatea rezilierii contractului în caz de nerespectare a suprafeţei şi se aprobă cu 13 

voturi pentru şi o abţinere dl. Abrudan Sorin. 



 Dl.Torok Ferencz prezintă proiectul de hotarare privind instituirea interzicerii parcării 

autovehiculelor cu o masă de peste 3,5 to, propunând amendamentul  ca această interzicere să vizeze 

domeniul public al oraşului cu excepţia locurilor special amenajate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu acest amendament şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi 

o abţinere dl. Pădurean Răzvan. 

 La proiectul de hotărâre privind aprobarea Parteneriatului cu Asociatia ,,Vladeasa Huedin,, dl. 

Farkaş Marius solicită efectuarea unor corecturi , iar dl Drăgan Sandu  mentionează că din consiliul 

director vor face parte 2 reprezentanţi ai Consiliului Local Huedin şi 3 reprezentanţi de la Asociatia 

Sportivă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârii Consiliului Local pe 

luna aprilie menţionănd că toate au fost îndeplinite. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social  la SC 

Crişul SA cu suma de 140.000 lei reprezentând un număr de 56 000 acţiuni a 2,5 lei/ actiune. Şi se 

aprobă cu 11 voturi pentru 2 abţineri dl Farkas Marius , d.na Cozea Silvia, dl Pascalău Ionel 

neparticipând la vot. 

 La diverse dl. Primar informează pe d.na Cozea Silvia cu privire la amenajarea spaţiilor de 

amplasare a tomberoanelor în zona P.ta rep.8.  

 Dl Torok Ferencz felicită executivul pentru curăţenia la nivelul oraşului. 

 Dl Drăgan Sandu apreciază că aspectul oraşului s-a schimbat solicitând  pe şedinţa viitoare un 

raport de activitate şi un plan de acţiune din partea Poliţiei Comunitate. 

 Dl. Abrudan Sorin acordă lămuriri suplimentare privind proiectul de hoptărâre ce vizează  

Regulamentul pentru parcări, proiect avizat de comisiile de urbanism şi adm.publică, propune 

retragerea proiectului de hotărâre ce instituie amenzi pentru spaţiile verzi propunând să se întocmească 

un Regulament pentru administrarea domeniului public. 

 Dl Farkaş Marius informează despre demersurile d.lui senator Cordoş Alexandru din partea 

PSD, care a reuşit alocarea sumei de 1.000.000 lei acordat direct Protopopiatului Ortodox Român din 

Huedin. 

 Dl Toadere Ioan solicită luarea măsurilor de ridicare a câinilor vagabonzi,  iar dl Abrudan 

Sorin propune ca procesul verbal  al şedinţei anterioare să fie transmis iniţial în comisii. 

 Dl Varga Andrei propune ca piaţa de cereale să fie mutată înapoi  în str. B.N.Antal.  

 Dl. Primar informează despre demarea  Proiectului la Hala Agroalimentară din incinta pietei, 

informează de asemenea despre alocarea sumei de 11,5 miliarde de la CJ. Cluj pentru unele cofinanţări 

la proiectele demarate deja de către Consiliul Local Huedin ( Casa de Cultură, Bloc Str. Fildului, 

Program ISPA, Hala Agroalimentara). Arată de asemenea  că a fost alocată de la Guvern suma de 1,8 

miliarde ,1 miliard pentru Protopopiat şi 800 milioane pentru Spital. Informează despre aprobarea data 

de Compania Naţională de Autostrăzi despre demararea proiectului ,, Centura Ocolitoare,, pentru care 

s-a semnat deja contractul de finanţare. 

 Dl Torok Ferencz mulţumeşte colegilor consilieri pentru înţelegere la expirarea celor 90 de zile 

în funcţia de preşedinte de şedinţă.  

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.     

 

                      

 

            Preşedinte de şedintă,                                                              Secretar,  

               Farkaş Marius                                                                     Cozea Dan 


